
Haaapaveden kaupunki    Valtuutetun kysely 

Kaupunginvaltuusto 

 

 

Kysely: Haapaveden kaupunki selvittäisi mahdollisuuden kaupungin jäähallin 

yksityistämismahdollisuudesta yhdessä Haapaveden jääkiekkoseura Huskyjen kanssa. 

Jääkiekkoseura ottaisi toiminnan omiin nimiinsä ja vastaisi hallin toiminnasta. Hallin loppuvelka 

siirrettäisiin jääkiekkoseuralle ja Haapaveden kaupunki toimisi lainan takaajana. Jäähalli toimisi 

pääosin talkooperiaatteella, kuten edeltäjänsäkin. Tuottoa seura voisi kerätä kesäajan tapahtumia 

järjestämällä tai vuokraamalla tiloja eri seuroille, yhteisöille jne järjestettäviä tapahtumia varten. 

Myös olemassa olevilla maalämpökaivoilla voi kerätä ylimääräistä tuottoa ottamalla lämpökaivot 

käyttöön ja myymällä ylimääräisen sähkön sähköverkkoon. 
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